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HBIF F-15 
Föräldramöte, kupan 

Mötets agenda: 

1. Kommunikation 
En WhatsApp chat för laget kommer att skapas där alla föräldrar bjuds in.  
Nyhet om detta kommer på laget.se 
 

2. Lagkassa/inköp 
Laget planerar att köpa in enhetliga överdragströjor/byxor till tjejerna. En 
viss del av kostnaden kan tas från lagkassan och eventuell sponsor, 
resterande del bekostas av respektive medlem. Lagets kassa är i dagsläget 
12 613 kr 
 

3. Fler tränare 
Laget är i behov av fler föräldrar som hjälper till på träningar/matcher. 
Flertalet föräldrar som närvarar på föräldramötet kan hjälpa till och Niklas 
och Charlie kommunicerar till tjejerna att fler föräldrar kommer att vara 
med på träningar/matcher framöver. Kommunikation mellan tränare och 
föräldrar sker via WhatsApp chat.   
 

4. Material 
Laget är i behov av nya matchtröjor, bollar mm. Niklas och Charlie 
stämmer av med materialavsvarig Anette på HBIF och återkopplar med 
info på laget.se om önskemål på tröjstorlekar mm. 
 

5. Träningar under 2025: 
-Uteträningar kommer att vara tisdagar och torsdagar kl 18-19 på 
Gustavsborgsplanerna, start någon gång i april beroende på skick på 
planer. Info om träningstid kommer läggas ut på laget.se. 
-Vi kommer fortsätta och utveckla de övningar som vi redan kör på träning. 
-Vi kommer fortsätta med styrketräning och löpträning/stafett. 
-Vi kommer lägga in genomgång för teori/regler kontinuerligt under året 
på vissa träningar. 
-Vi har för avsikt att bjuda in äldre tjejer från HBIF att köra några övningar 
med tjejerna på träning. 
 

6. Matcher under 2025: 
-Schema för seriespel kommer läggas upp på laget.se inom kort. 
-Vi kommer fokusera mer på matchsamling innan match för att arbeta mer 
på sammanhållningen inom laget. 
-Vi kommer fortsätta att variera positioner under match så att alla barn får 
prova på att vara anfallare, mittfält, försvar, målvakt. 
-Vi kommer köra längre speltid innan byte än vad vi gjort tidigare. Vid 5v5 
körde vi byte efter 2-3 min. Vid 7v7 kommer bytet efter ca 4-5 min. 
-Vi är något för få medlemmar för att kunna köra med två 7-manna lag. 
Därför kommer seriespel under året att vara med ett lag. 
-Vi kommer inte längre att köra med gröna kort som delas ut efter match. 
Det är svårt att motivera att bara en spelare ska uppmärksammas samt att 
detta har tagit alldeles för mycket energi och fokus. Det är bara ett fåtal lag 
som fortfarande kör med gröna kort. 
 

7. Kickoff 
I samband med att vi drar igång med uteträningar kommer vi boka upp ett 
tillfälle för en aktivitet utanför fotbollen. Mer info kommer. 
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